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Vernieuwing Skatebaan (Sportpark)  
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Behandelend 
ambtenaar 

Saskia van Dijk 

 
Korte inhoud initiatief / activiteit en behoefte 
Een groep skaters (onder leiding van de jongerenwerker) heeft de handen ineen 
geslagen om de bestaande skatebaan te vernieuwen. De huidige skatebaan 
biedt weinig uitdaging en de elementen vragen steeds meer onderhoud.   

 
Vragen aan het Managementteam 
n.v.t. 
 
Bijlagen 
Inrichtingsplan skatebaan 

 
Toelichting 

Naam 
initiatief/activiteit 

Vernieuwing Skatebaan 

Initiatiefnemer Skaters (11 en 12 jaar) 
 

Omschrijving (maximaal 150/200 woorden) 
De Skatebaan op het sportpark is inmiddels 20 jaar oud. De elementen 
beginnen langzaam meer onderhoud te vragen, maar vooral de uitdaging voor 
de jeugd begint af te nemen. Tijdens de vergadering van het vaststellen van het 
Actieplan Spelen hebben twee skaters (11 en 12 jaar) een pleidooi gehouden 
voor een vernieuwing van de skatebaan. De jongerenwerker toonde op dat 
moment een filmpje van alle skaters op het sportpark, met hetzelfde verzoek.  
Zij hebben de handen ineen geslagen en zijn tot een inrichtingsplan gekomen.   
 
Participatie 
Alle skaters zijn betrokken bij het proces. 30 kinderen hebben gereageerd 
waarvan er twee voor het upgraden van de bestaande speellocatie kozen. De 
rest koos voor bijgaand plan. De beheerder van het sportpark (Sportfondsen) is 
ook op de hoogte van de plannen en kan zich hier in vinden. Er zijn al veel 
ideeën om clinics te geven, om het skaten te promoten.   

 
Benodigde capaciteiten (bij welke afdeling)  
Toelichting 
Ruimtelijk beheer zal assisteren tijdens de aanleg (denk aan hekwerken, 
rijplaten etc), dit zal enige manuren kosten.  
 



Andere benodigdheden 
 
Toelichting 
n.v.t.  
 
Inschatting benodigd bedrag:    

 
Beheersmaatregelen  
Toelichting 
Geef aan indien terzake welke beheersmaatregelen er zijn genomen. 
 
Sportfondsen is bereid, gezien de geringe kosten de komende jaren, het beheer 
op zich te nemen. Naar verwachting is er dan geen onderhoud uit te voeren. 
Vanaf 2023 zal beheer opgenomen worden in de onderhoudsovereenkomst met 
van het sportpark. Gezien de perfecte staat van de skatebaan in Hoofddorp (van 
dezelfde firma) na meerdere jaren intensief gebruik, zijn de verwachtingen dat 
de komende jaren de onderhoudskosten minimaal zijn.   

 
Partners  
Welke organisaties zijn betrokken, wat is de rol van de gemeente. 
 
Gezien de leeftijd van de doelgroep, kun je niet kan verwachten dat zij een 
participatietraject starten. De jongerenwerker heeft het voortouw genomen en  
geholpen met de participatie en aanvragen van offertes bij verschillende 
leveranciers. Hij zal in de toekomst (deels) op vaste momenten voor toezicht 
blijven zorgen. Er zijn veel ideeën om samen met de jongeren clinics te 
organiseren.  
De leverancier van de skatebaan, tevens fervent skater, begrijpt precies wat de 
doelgroep nodig heeft en heeft dit vertaald in een ontwerp. 
Sportfondsen, de beheerder Sportpark is op de hoogte van de plannen en 
ondersteunt ze. In de toekomst zullen afspraken gemaakt worden over de 
overname in beheer.   
De gemeente stelt de grond beschikbaar, het geld, en zorgt dat het onderhoud 
geborgd is. Verder faciliteert de gemeente waar mogelijk.   

 
Eisen (dit zijn harde eisen; als aan deze eisen niet wordt voldaan, kan het 
intern budget niet worden aangewend) 

1. Er bestaat aantoonbaar draagvlak in de buurt Ja 
Toelichting 
De invulling hiervan is vrij, maar wel moet wel aantoonbaar draagvlak voor het 
initiatief en/of de activiteit zijn.  
Er zijn geen omwonenden die hier zicht op hebben. Gezien het om een 
vernieuwing van een bestaande locatie gaat is de buurt hier niet in 
meegenomen, alleen de gebruikers.  
Tijdens een goed bezochte skatemiddag is geïnventariseerd naar welk ontwerp 
de voorkeur van de kinderen uitgaat. Van de 20 kinderen kozen er 2 voor het 
aanvullen van de bestaande skatebaan. De overige 18 kozen voor het 
skatelandschap van SkateOn. Ook was er een mogelijkheid om zelf een ontwerp 
te maken. De enquête is online gezet, er zijn nog 10 reacties gekomen, zij kozen 



allemaal voor het ontwerp van SkateOn. Niemand heeft een eigen ontwerp 
ingediend, maar een enkele opmerking die gemaakt is, is waar mogelijk, 
meegenomen in het ontwerp van SkateOn.  

 
2. Er is binnen de reguliere middelen geen dekking Ja 
Als binnen de reguliere middelen dekking is voor het initiatief en/of de activiteit, 
dan kan dit intern budget niet worden aangewend. Als het initiatief onvoorzien is 
en/of niet past binnen de begrotingsschotten, kan dit wel.  
 
In het Actieplan Spelen is €30.000 opgenomen om enkele elementen toe te 
voegen aan de skatebaan. Tijdens de vaststelling van het Actieplan kwam de 
vraag voor een nieuwe skatebaan. Met het verzoek van de commissie om uit te 
zoeken wat de skaters echt zouden willen is dit traject in gang gezet. Voor de 
financiering van de ‘ideale’ skatebaan (volgens gebruikers) is €90.000 nodig. 
Hiervoor wordt €60.000 gevraagd uit het budget HMHM.   

 
3. Er is sprake van cofinanciering (natura/geld) wanneer het 
initiatief/de activiteit zich hiervoor leent 

Nee 

Gelet op het feit dat dit een sportlocatie op openbaar terrein is, is cofinanciering 
in geld niet aan de orde. Initiatiefnemers hebben wel ideeën om clinics te 
organiseren zodat er ook aanwas is van nieuwe skaters. Ook is de 
jongerenwerker op vaste tijden per week aanwezig.    

 
4. Het facilitatietraject vanuit de gemeente beperkt zich tot 
maximaal 2 jaar 

Ja 

Sportfondsen heeft aangegeven de komende twee jaar het onderhoud te willen 
doen. Bij de vernieuwing van het onderhoudscontract van het sportpark in 2023 
zal het onderhoud van de skatebaan hiervan een onderdeel worden. 

 

Beoordelingscriteria (dit zijn zachte eisen; dit zijn elementen aan de hand 
waarvan het initiatief/de activiteit wordt beoordeeld) 

5. Er is politieke en/of maatschappelijke urgentie 
Toelichting  
Gezien het groeiend aantal kinderen met gezondheidsproblemen, zoals 
overgewicht, wordt bewegen in de buitenruimte enorm aangemoedigd. Voor 
deze doelgroep zijn er weinig uitdagende sportgelegenheden in Heemstede. 
Ook zijn er weinig speel-en sportlocaties geschikt om voor deze doelgroep 
voorzieningen te ontwikkelen. Een uitdagende skatebaan zal ook weer 
aanzetten tot skaten. Naar verwachting zal het aantal skaters, maar ook 
stuntsteppers en BMX-ers alleen maar toenemen de komende jaren. Het is een 
laagdrempelige sport voor iedereen (je hebt weinig nodig om het te gaan doen, 
op bepaalde middagen kun je ook materialen lenen).  
 
De sfeer in en om de skatebaan is zeer uitnodigend, ongeacht leeftijd, gender of 
afkomst. Dat een groep jongeren zich op zo’n sociale manier verenigt is ook 
echt het benoemen waard. Ook ouders zijn hier zeer over te spreken 
 

 



6. Het initiatief/de activiteit voegt op de volgende manier waarde toe: 
Het stimuleert eigenaarschap van inwoners. X 
Verbetering van de sociale cohesie. X 
Bijdrage aan de leefomgeving en specifiek de openbare ruimte. X 
Bijdrage aan het thema duurzaamheid.  
Er is sprake van een verbetering van de positie van een kwetsbare 
wijk/groep. 

X 

Er is sprake van een innovatief en multidimensionaal karakter.  
Er is sprake van een vliegwieleffect.  
PM:  
Anders, namelijk: 
 

 

Toelichting  
Behalve opbrengst op het sociale vlak (zie punt 5) is de skatebaan ook een 
continue factor op het sportpark. Het vergroot de levendigheid en de sociale 
controle.   
 

 

 


